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Founded in 2004, Virtuos is a leading global video game development company
headquartered in Singapore with studios across Asia, Europe, and North America. With over
2,500 full-time professionals, Virtuos specializes in game development and 3D art
production for AAA consoles, PC, and mobile titles, enabling its partners to generate
additional revenues and achieve greater operational efficiency.

For over a decade, Virtuos has successfully delivered high-quality content for more than
2,000 projects and its clients include 18 of the top 20 digital entertainment companies
worldwide. More information at

B Short Version in English

Founded in 2004, Virtuos is a leading global video game development company specializing
in game development and 3D art production for AAA consoles, PC, and mobile titles. More
information at

B Related Links in English
For more news about Virtuos, please visit:
For business enquiries, please contact:
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USRS T 2004 5, RAVARGSCHIWBTIENTTA AT, BEMITHTING, FEIM. RUM
MHEEXENRB TF=. HE1THE 2,500 Z 22 RBERHIEE R, ZERBAT AMA R
FEHUR. PC B AIF LIRS 3D EAHUE, AEIFKEHSCIUINAIE RS FRL
RRVRS. TSEUK, HETEAMNBRTEY 2,000 MERERE, HEFPEERESE
IR TAF=LUR SR TR AR IR A T] 20 38HRT 18 2%,

BZIFEEEN:



http://www.virtuosgames.com/
http://www.virtuosgames.com/
http://www.virtuosgames.com/en/news
mailto:marketing@virtuosgames.com

a4
VIRTUOS

B Short Version in Chinese

U T 2004 F, RERFRGENIUERABRHIEAS, SERBNT AAA REL.
PC FOFHiFAIFT RS 3D =AHIUE, BZFRE, BRI

B Related Links in Chinese
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B Full Version in French

Fondée en 2004, Virtuos est une société internationale de développement de jeux vidéo
dont le siege social est a Singapour et qui posséde des studios en Asie, en Europe et en
Amérique du Nord. Avec plus de 2500 professionnels a temps plein, Virtuos est spécialisé
dans le développement de jeux et la production d'art 3D pour les titres AAA sur PC, consoles
et mobile. Virtuos permet a ses partenaires de générer des revenus supplémentaires et
d'atteindre une plus grande efficacité opérationnelle.

Depuis plus de dix ans, Virtuos a fourni avec succeés du contenu de haute qualité sur plus
de 2000 projets et compte parmi ses clients 18 des 20 plus grandes entreprises de
divertissement numérique au monde. Pour plus d'informations:
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B Full Version in Korean
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